



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2004-135**

**under the
MUNICIPALITIES ACT
(O.C. 2004-485)**

Filed December 1, 2004

1 *New Brunswick Regulation 84-168 under the Municipalities Act is amended by adding after section 5 the following:*

5.1 A meeting to authorize the operation of retail businesses on the weekly day of rest in a local service district under section 27.7 of the Act shall be called by publication or prominent posting, or both, of Form 5 in the area concerned.

2 *The Regulation is amended by adding, after Form 4, the attached Form 5.*

3 *This Regulation comes into force on December 1, 2004.*

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2004-135**

**établi en vertu de la
LOI SUR LES MUNICIPALITÉS
(D.C. 2004-485)**

Déposé le 1^{er} décembre 2004

1 *Le Règlement du Nouveau-Brunswick 84-168 établi en vertu de la Loi sur les municipalités est modifié, par l'adjonction après l'article 5, de ce qui suit :*

5.1 Une assemblée tendant à l'autorisation d'exploiter des commerces au détail le jour de repos hebdomadaire dans un district de services locaux en vertu de l'article 27.7 de la loi doit être convoquée par la publication ou l'affichage évident ou par les deux de la Formule 5 dans la région visée.

2 *Le Règlement est modifié par l'adjonction après la Formule 4, de la Formule 5 ci-jointe.*

3 *Le présent règlement entre en vigueur le 1^{er} décembre 2004.*

FORM 5

FORMULE 5

NOTICE OF MEETING

(Municipalities Act,
R.S.N.B. 1973, c.M-22, s.27.7(1))

Under subsection 27.7(1) of the *Municipalities Act*, the Minister of the Environment and Local Government calls a meeting of the residents of

who are qualified to vote under the *Elections Act* and the *Municipalities Act* for the purpose of authorizing the operation of retail businesses on the weekly day of rest for the local service district of

Date and Time of Meeting

Place of Meeting

Dated the ____ day of _____, 20__.

Minister of the Environment
and Local Government

AVIS DE CONVOCATION D'ASSEMBLÉE

(Loi sur les municipalités,
L.R.N.-B., chap.M-22, par.27.7(1))

En vertu du paragraphe 27.7(1) de la *Loi sur les municipalités*, le ministre de l'Environnement et des Gouvernements locaux convoque une assemblée des résidents de

qui sont habiles à voter selon la *Loi électorale* et la *Loi sur les municipalités* afin d'autoriser l'exploitation des commerces au détail le jour de repos hebdomadaire dans le district de services locaux de

Date et Heure de l'assemblée

Endroit de l'assemblée

Fait le _____ 20__.

Ministre de l'Environnement
et des Gouvernements locaux